
Prim.dr Smiljana Viteškić

Zastupnica SDA u Skupštni  antona Sarajevo

Sarajevo, 05.05.2021.g.

Bosna i Hercegovina

Federacija BiH,  anton Sarajevo

Skupštna  antona Sarajevo

n/r predsjedavajućeg Elvedin Okerić

Predmet: Zastupničko pitanje  Ministarstvu prostornog uređenja, građenja i 
zaštte okoliša

Poštovani,

Pitanja za današnju sjednicu odnosi se na zbrinjavanje medicinskog otpada u  S
i glase:

- da li  anton ima dovoljno uređaja za sterilizaciju i dezinfekciju medicinskog 
otpada u uslovima pandemije Covid 19 i enormno povećanih količina otpada

- da li ima dovoljno drobilica za zbrinjavanje otpada – spalionicu nema

- da li će gradska deponija Smiljevići (ili je već) bit zatrpana med. otpadom – 
rukavice, maske, odijela, sprice, igle..

 Obrazloženje:

Od kada je proglašena pandemija Covid 19,  predpostavlja se da ima čak dva 
puta više medicinskog otpada nego ranije.Ovaj otpad jako je opasan za ljudsko 
zdravlje i okoliš, te ima direktan, štetan utcaj na prirodu kao i društvo u cjelini. 
Zbrinjavanje medicinskog otpada veoma je složen posao i mora bit 
multsektorijalan.

Predlažem da  anton Sarajevo donese Strategiju o  upravljanja otpadom u  S, 
sa posebnim akcentom na upravljanje medicinskim otpadom.  

S poštovanjem.                                        Prim.dr. Smiljana Viteškić


